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 Rozpoczęcie obrad o godz. 11 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1330 

 

 

       P R O T O K Ó Ł   Nr  VII.2019 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

                              ul. Dunina 24 

                    dnia  14 czerwca 2019 roku 

  

 

           Obrady VII Sesji Rady Gminy Ustka w VIII kadencji (2018 -2023) 

otworzył o godz. 1100  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka. 

Po powitaniu radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z pracownikami Urzędu,                     

i wszystkich zaproszonych gości, stwierdził, iż zgodnie z listą obecności                                                         

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do 

podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
 
   

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski  zaproponował 

następujące zmiany w porządku obrad tj.: 
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Zmiana I 

 

 w pkt. 4 Podjęcie uchwał wprowadza się p.pkt 7  w brzmieniu: „zmiany 

Uchwały Nr V.70.2019 Rady Gminy Ustka z dnia 17 kwietnia 2019 roku                   

w sprawie emisji obligacji”. 

 Projekt uchwały był omawiany na wszystkich Komisjach Rady. W związku                                

z powyższym temat jest radnym znany.  
 

 

 

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, poddaję pod głosowanie 

wprowadzenie powyższej zmiany do porządku obrad. 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem do porządku obrad w/w zmiany 

proszę  o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                           

15 głosach „za” przyjęła zmianę I do porządku obrad. 
 

 

 

 

Zmiana II 
 

 w pkt. 4 Podjęcie uchwał wprowadza się p.pkt 7  w brzmieniu: zmiany 

Uchwały  Nr XLI.510.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 2018 roku                               

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia stałego zakazu ich 

sprzedaży, podawania i spożywania. 

 Projekt uchwały był omawiany na wszystkich Komisjach Rady. 
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Kto z Pań i Panów jest „za” za wprowadzeniem w/w zmiany do  porządku 

obrad proszę  o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                                 

15 głosach „za” przyjęła zmianę II  do porządku obrad. 

 

 

 

Czy w kwestii porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi i zapytania? 

 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” za przyjęcie porządku obrad z uwzględnieniem 

w/w zmian proszę  o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                            

15 głosach „za” przyjęła następujący porządek obrad: 
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Porządek obrad: 
 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

2.   Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

3.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Ustka za 

rok 2018 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ustka za 

2018 rok, 

2) debata nad raportem o stanie gminy  Ustka za 2018 rok – uchwała                       

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ustka wotum zaufania, 

 

3) absolutorium dla Wójta Gminy Ustka z wykonania budżetu za 2018 rok, 

 

4) odwołania skarbnika gminy, 

 

5) przekazania do zaopiniowania do organu regulacyjnego projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązujących 

na terenie Gminy Ustka 

 

6) zmiany uchwały Nr VI.89.2019 Rady Gminy Ustka z dnia 22 maja 2019 

roku w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych na terenie 

Gminy Ustka dotyczących utworzenia uzdrowiska lub obszaru ochrony 

uzdrowiskowej Rowy, w skład którego wejdą sołectwa Rowy, Dębina, 

Objazda, Machowinko 

 

7) zmiany Uchwały Nr V.70.2019 Rady Gminy Ustka z dnia 17 kwietnia 

2019 roku  w sprawie emisji obligacji. 
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8) zmiany Uchwały  Nr XLI.510.2018 Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 

2018 roku w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia 

stałego zakazu ich sprzedaży, podawania i spożywania. 

 

4.   Wolne wnioski i informacje. 

 

5.   Zakończenie obrad. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod 

głosowanie:  

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem protokołu proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 

 
Protokół Nr VI.2019   Sesji Rady Gminy Ustka odbytej 

w  dniu   22 maja 2019 roku 

 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 15 głosach 
„za” przyjęła  Protokół Nr VI.2019  z dnia  22 maja 2019 roku. 
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Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 6 marca 2019 roku do dnia  22 maja     

2019 roku.   

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

 

Wobec braku  zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie niżej wymienione sprawozdanie: 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem sprawozdania proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 
 
 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- w związku z problemem głosowania  elektronicznego ogłaszam 5 min przerwę 

w obradach Rady tj. od godz. 11 25  do godz. 11 30 . 

 

 

Z uwagi na trwający problem urządzeń elektronicznych, 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie imienne. 
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Kolejno wyczytani z listy obecności radni potwierdzili słowami 
„jestem za”: 
 

 Białek Rafał 

 Charko Danuta 

 Fudala Sławomir 

 Gruszczyński Stefan 

 Kaleta Danuta 

 Konarzewski Leszek 

 Korbiel Marian 

 Wacław Laskowski 

 Moch Jerzy 

 Nieścioruk Jan 

 Petrus – Zarzycka Justyna 

 Poźniak Krzysztof 

 Salwowska Edyta 

 Szmit Dorota 

 Wyłupek Katarzyna  

 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania imiennego Rada Gminy 
jednogłośnie przy  15 głosach „za” przyjęła sprawozdanie Wójta                           
w okresie międzysesyjnym. 
 

 

 

 

Ad. 3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

 

 

 

2. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Ustka za rok 2018 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Ustka za 2018 rok, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- proszę Panią Skarbnik o krótką prezentację wykonania budżetu za rok 2018. 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- multimedialny pokaz jest skróconą wersją informacji z wykonania budżetu, 

która była szczegółowo omawiana  na poszczególnych Komisjach Rady. 

Następnie Pani Skarbnik dokonała multimedialnej narracji  sprawozdania                               

z wykonania budżetu Gminy Ustka za rok 2018 z uwzględnieniem inwestycji 

zrealizowanych w 2018 roku. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- sprawozdanie z wykonania budżetu było przedmiotem obrad Komisji Rady, 

które zaopiniowały pozytywnie wykonanie budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy oczytał Uchwałę Nr 066/g288/R/I/19 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Gdańsku  z dnia  08 kwietnia   

2019 roku w sprawie pozytywnej opinii  o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Ustka za 2018 rok  wraz  z informacją o stanie mienia komunalnego                            

i objaśnieniami zgodnie  z zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ustka 

- zaległości z tytułu podatków i opłat wynoszą 4.030.067,56 zł. Co zrobić , by te 

pieniądze odzyskać. 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- największe zaległości są w podatku od nieruchomości i wynoszą 1521.128,57 zł 

oraz świadczenia z funduszu alimentacyjnego w kwocie 1.546.326,51 zł. 

Zaległości podatków ścigane są w trybie egzekucji administracyjnej (komornik) 

oraz prowadzone są windykacje z urzędu. W roku 2018 wystawiono 3.086 szt. 

upomnień z tytułu podatków, z tytułu opłaty za odpady, z tytułu mandatów 

karnych, oraz za zajęcie pasa drogowego. Wystawiono 919 szt. tytułów 
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wykonawczych z podatków, gospodarki odpadami oraz mandatów karnych. Są to 

należności zabezpieczone skutecznie, ale ich wykonanie odłożone w czasie. 

Przyczyną powstawania zaległości jest coraz powszechniejsze unikanie przez 

podatników płacenia podatków. Gmina nie może prowadzić egzekucji                                  

z nieruchomości. Uprawnienia w tym przedmiocie posiada wyłącznie naczelnik 

miejscowego urzędu skarbowego. Dlatego ważnym elementem poprawiającym 

egzekwowanie zaległości na rzecz budżetu jest terminowe i skuteczne 

prowadzenie postepowań egzekucyjnych przez naczelników urzędów 

skarbowych oraz wzmożone kontrole Urzędu Gminy. 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- w sprawozdaniu podana jest wartość dochodów majątkowych.  Moja uwaga 

zwrócona jest do niskiego wykonania tych dochodów, ponieważ  plan wynosił 

4.507.149 , a wykonanie 2.008.290 zł. Natomiast dochody ze sprzedaży majątku 

– plan 1.207.246 zł, a wykonanie 1.047.389 zł. Z czego wynika nie wykonanie 

dochodów majątkowych w kwocie  2,5 mln zł.?   

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- dochody majątkowe zaplanowane na kwotę 4.507.149 zł , zostały wykonane                     

w kwocie 2.008.290 zł. Konstruując budżet planowaliśmy dochody ze sprzedaży 

majątku na kwotę 3 mln zł. W kwocie zaplanowanych dochodów majątkowych 

planowana była dotacja z POiŚ na budowę kanalizacji w Pęplinie, która w 2018 

roku nie wpłynęła, ponieważ zadanie nie zostało wykonane. W trakcie roku 

wiadomo było, że nie osiągniemy  takiego dochodu i sukcesywnie były 

zmniejszane kwoty majątkowe.   

Niskie wykonanie wydatków inwestycyjnych wynika głównie z niewykonania 

zdania pn. „Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w gminie Ustka” na kwotę przyjętą 

w budżecie 4.452.566,00 zł z terminem wykonania 30 listopada 2018 roku. 

Wykonawca nie wywiązał się z zawartej umowy i zadanie zostanie zakończone 

w 2019 roku. W budżecie 2018 roku zaplanowane zostało również zadanie 

„Pomorskie Trasy Rowerowe       o znaczeniu międzynarodowym R-10 i Wiślana 

Trasa Rowerowa R-9  Partnerstwo Gmin y Ustka na kwotę 365.607,00 zł (wkład 

własny) i również nie zostało zrealizowane z powodu braku gotowości 

poszczególnych Partnerów do realizacji projektu. Pozostała również 

niewykonana kwota 359.688,00 zł dotacja celowa na sfinansowanie kosztów 

modernizacji wraz z rozbudową świetlicy wiejskiej w m. Pęplino, ponieważ po 

ogłoszeniu przetargu nie wpłynęła żadna oferta i zadanie to będzie realizowane                              

w 2019 roku.                         
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Radny Marian Korbiel 

- co było przyczyną, że  nastąpił wzrost zaległości podatkowych w stosunku do 

2017 roku? 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- należności z tytułu podatków  i opłat  lokalnych, co roku wzrastają o % inflacji. 

Wzrasta również liczba dłużników i to ma wpływ na wzrost zaległości. 

 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                             
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII.90.2019 stanowiącą zał. Nr 5 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

Debata nad raportem o stanie Gminy Ustka  
za 2018 rok 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy do debaty nad raportem o stanie 

gminy za 2018 rok. Wszyscy Państwo mieli możliwość zapoznania się z raportem 

przygotowanym przez Wójta Gminy i przedstawionym opinii publicznej do 

zapoznania. Czy Pani Wójt chciałaby zabrać głos – bardzo proszę. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy   

- treść wystąpienia stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu 

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy mamy świadomość na jakim etapie jest nasza Gmina i jak się corocznie 

zmienia. Z perspektywy lat dostrzegamy zmiany naszych miejscowości oraz 

problemy, które się pojawiają wraz z rozwojem infrastruktury, problemy 

gospodarcze i społeczne. Szanowni Państwo, chciałbym, by debata dotyczyła 

przedstawionego raportu w kontekście „inwentaryzacji gminy”  i odpowiedzenia 

sobie co jeszcze przed nami, ale nie z perspektywy „własnego podwórka” , 

naszych własnych sołectw. Postarajmy się spojrzeć na Gminę kompleksowo , na 

nasz teren i naszych mieszkańców, na wszystkie problemy jakie są przed nami, 

by można było w danym kierunku kierować kolejne budżety. By był 

zrównoważony program rozwoju Gminy Ustka tak, by nikt nie pozostał „w tyle”,                      

a cel nadrzędny, społeczny  był zawsze ważniejszy  od naszych lokalnych 

interesów i potrzeb, których też nie można pomijać, i o które trzeba tez zabiegać.  

Uważam, że olbrzymim atutem tego samorządu, tej gminy jest to, że Wójtowie  

i Rady zawsze potrafiły wypracować kompromis i dążenie do wspólnych potrzeb 

z korzyścią dla wszystkich mieszkańców. Zdaję sobie sprawę z tego, że jeżeli 

robimy „potężną” inwestycję w danej części gminy, to inna część gminy może 

być niezadowolona, ale cieszmy się z tego, że gmina nasza się rozwija. Patrzmy 

na gminę całościowo, nie tylko na pojedyncze sołectwa, ponieważ musimy dbać 

o całą gminę, gdyż jesteśmy radnymi Rady Gminy, a nie pojedynczych 

miejscowości.    

 

 

 
Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- 8 lat temu Rada Gminy podjęła decyzję dotyczącą budowy dróg o nawierzchni 

betonowej.  Wówczas część radnych się cieszyła, a inni gniewali, ponieważ 
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inwestycje wykonano w innym sołectwie, a nie w sołectwie radnego. Chciałbym 

byśmy podjęli decyzję, by do końca obecnej kadencji dokończyć budowę dróg                   

o nawierzchni betonowej, a następnie przystąpić do pokrycia dywanikiem 

asfaltowym dróg betonowych.   

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- nawiązując do wypowiedzi Pana Wiceprzewodniczącego przypominam sobie 

jak 8 lat temu,  na budowę dróg systemem betonowym myliśmy zaplanowane                    

w budżecie   500.000 zł, a obecnie wydatkowano 5.299.662 zł. Jest to obraz 

ukazujący ile środków finansowych wydatkuje Gmina Ustka na zadania związane                                       

z infrastrukturą.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jeżeli mowa jest o drogach, to  chciałabym zaznaczyć, że gdyby nie 

współfinansowanie zadań drogowych i pomoc innym samorządom, to w Gminie 

Ustka problem dróg by  nie istniał. W związku z czym musimy ustalać hierarchie 

potrzeb i załatwiać potrzeby jak największej liczby osób. Inwestycje drogowe są 

bardzo drogimi inwestycjami. Pamiętać należy, że mieszkańcy mają obowiązek 

uiszczać opłaty adiacenckie.  Będę ubolewała nad kombinatorstwem osób 

zamieszkałych w Gminie, które nie dopilnowują podstawowych zapisów  na nich 

spoczywających np. poboru opłaty miejscowej, czy uzdrowiskowej, która 

przeznaczana jest na potrzeby, które zgłaszają radni i sołtysi. Czas najwyższy, by 

rola sołtysów i radnych zaczęła wprowadzać patriotyzm lokalny i  poczucie 

lojalności  wobec Gminy.  Przykładem jest pobór wody, przed sezonem 30 tyś. 

m3, a w sezonie 100 tyś. m3, a na zebraniu wiejskim mieszkaniec mówi, że chce 

rozliczać się od ilości osób zamieszkałych w gospodarstwie domowym, a nie od 

ilości pobranej wody. Działania takie rzutują na gospodarkę odpadami dla 

wszystkich mieszkańców . Nie ma takiego pojęcia, że Gmina „ to coś innego, niż 

ja mieszkaniec”. W 2018 roku zostały wybudowane nowe ładne wiaty, a już jest 

zgłoszenie, że pobito szyby w jednej miejscowości i  nie ma sprawcy. Tak samo 

było z kradzieżą ogrodzenia w Wytownie. Ja powinnam w ciągu godziny mieć 

zgłoszenie od mieszkańców, kto to zrobił. To nie jest donosicielstwo, a potępienie 

czynów godnych kary, za które muszą cierpieć wszyscy mieszkańcy. 

 

 

 

 

 

 



13 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w raporcie jest  kwestia związana z organizacją oświaty w Gminie Ustka. Jest to 

temat, przed którym musimy bardzo mocno się „pochylić”, ponieważ widzimy 

jakie są koszty utrzymania ucznia, które są bardzo wysokie i z roku na rok rosną. 

Nie „chodzi” o to, by na nauce dzieci oszczędzać  lecz, by znaleźć takie 

rozwiązanie, które optymalizuje sytuację oświaty, a koszty nie rosły. Jest to 

odpowiedzialne przedsięwzięcie przed naszym samorządem, które musi być 

poprzedzone szeroką debatą i konsultacjami.  Zachęcam wszystkich abyśmy 

pochylili się nad tym tematem i w perspektywie najbliższego czasu na Komisjach  

wypracować stanowisko dotyczące oświaty.       

 

 

 

 

Danuta Charko Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

- dlaczego nastąpił wzrost subwencji oświatowej o 64.713 zł? 

 

 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- kwota ta jest uzupełnieniem subwencji ogólnej dla gmin, które w 2018 roku 

dokonały wpłat do budżetu państwa.  

 

 

 

Radna Katarzyna Wyłupek 

- co wpłynęło, że wydatki majątkowe (inwestycyjne) zostały wykonane w 

63,8% ? 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- wydatki ogółem zostały wykonane w 85,5%. Niskie wykonanie wydatków 

inwestycyjnych wynika głównie z niewykonania zdania pn. „Rozbudowa sieci 

kanalizacyjnej w gminie Ustka” na kwotę przyjętą w budżecie 4.452.566,00 zł                  

z terminem wykonania 30 listopada 2018 roku. Wykonawca nie wywiązał się                   

z zawartej umowy i zadanie zostanie zakończone w 2019 roku. W budżecie 2018 

roku zaplanowane zostało również zadanie „Pomorskie Trasy Rowerowe                            

o znaczeniu międzynarodowym R-10 i Wiślana Trasa Rowerowa R-9  

Partnerstwo Gmin y Ustka na kwotę 365.607,00 zł (wkład własny) i również nie 

zostało zrealizowane z powodu braku gotowości poszczególnych Partnerów do 

realizacji projektu.  Pozostała również niewykonana kwota 359.688,00 zł dotacja 
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celowa na sfinansowanie kosztów modernizacji wraz z rozbudową świetlicy 

wiejskiej w m. Pęplino, ponieważ po ogłoszeniu przetargu nie wpłynęła żadna 

oferta i zadanie to będzie realizowane w 2019 roku.                         

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

– brak dostępu do informacji publicznej. Mam nadzieję, że Pani Wójt zdoła to 

poprawić, 

 

- cieszę się, że następuje rozwój gminy i podjęliśmy dobrą decyzję dotyczącą 

budowy dróg w systemie betonowym, których zbudowano bardzo dużo, 

 

– jeżeli rozwój Gminy ma być zrównoważony, to bardzo bym prosiła                                 

o wybudowanie świetlicy  w moim sołectwie, ponieważ nie mamy gdzie się 

spotkać, 

 

– jako Rada współpracujemy i chciałam radnym podziękować za ulicę do morza. 

Serdecznie wszystkim dziękuję. Trwało to długo, ponieważ  minęło 30 lat, ale 

ulica jednak powstała. Dziękuję również Pani Wójt. Dzisiaj szłam   nową ulicą 

do morza  i urwałam bukiet kwiatów rosnących przy tej ulicy, który wręczam 

Pani Wójt.  

 

 

 

Radny Krzysztof Poźniak 

- jaka kwota wpłynęła na fundusz sołecki? Od czego zależy wysokość funduszu 

sołeckiego ? 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- w 2013 roku Rada Gminy podjęła uchwałę o funduszu sołeckim. Fundusz 

sołecki realizowany w roku 2018 zaplanowany na kwotę 582.878 zł został 

wykonany w wysokości 99,9%. Wysokość funduszu sołeckiego w sołectwie 

uzależniona jest od wysokości dochodów bieżących za rok poprzedzający rok 

budżetowy o dwa lata oraz liczby mieszkańców w sołectwie wg stanu na dzień 

30 czerwca roku poprzedzającego rok budżetowy.  Fundusz sołecki realizują 

mieszkańcy gminy, którzy mogą przeznaczyć go na zadania własne dotyczące 

tylko gminy. Funduszu tego nie można przeznaczyć na inne zadania np. zadania 

powiatu.  
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zamknął  debatę nad 

raportem o stanie Gminy za 2018 rok. 

 

 

 

 
 projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ustka 

wotum zaufania, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyżej wymieniony projekt 

uchwały.  

 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu : 

 

 

Głosowało   - 15  

 

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII.91.2019 stanowiącą zał. Nr 7 
do niniejszego protokołu. 
 

 

Absolutorium dla Wójta Gminy Ustka  

z wykonania budżetu  

za 2018 rok. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący  Rady Gminy 
-  wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy Ustka został przesłany do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 09 maja 2019 roku. Proszę 

Przewodniczącego Komisji   Rewizyjnej o odczytanie wniosku. 

 

 

 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- odczytał treść wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Gminy 

Ustka, z dnia 09 maja 2019 roku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Ustka 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok zgodnie z zał. Nr 8 

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- oczytał Uchwałę Nr 112/g288/A/V/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 21 maja 2019 roku w sprawie  pozytywnej  

opinii  o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ustka   o udzielenie Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok zgodnie z zał. Nr 9 

do  protokołu. 

Przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie udzielenia absolutorium.  

 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Ustka                        

z wykonania budżetu za 2019 rok 

 
 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem w/w uchwały  proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII.92.2019 stanowiącą zał. Nr 10 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy wraz                                                               

z Wiceprzewodniczącymi Rady Gminy złożyli życzenia i gratulacje Pani 

Wójt .    

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- bardzo serdecznie dziękuję wszystkim Państwu radnym, kadrze kierowniczej                                          

i pracownikom, wszystkim sołtysom i wszystkim którzy mnie wspierają.  

 

 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy, 

 

 



18 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  1 

Wstrzymało się  -  0 

 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy większością 
głosów przy 14 głosach „za”  i 1 głosie „przeciw” podjęła Uchwałę 
Nr VII.93.2019 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy wraz                                                                

z Wiceprzewodniczącymi Rady Gminy w imieniu wszystkich radnych i sołtysów 

złożyli podziękowania za dotychczasową współpracę : Pani  Jadwidze Dic – 

Skarbnik Gminy, Pani Lidii Orłowskiej – Getler – Sekretarz Gminy Ustka i Pani 

Alicji Roguszczak - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                                    

w związku z przejściem na emeryturę. 



19 

 

 

Przedstawiciele sołtysów złożyli szczególne życzenia Pani Alicji Roguszczak za 

dobro i pomoc okazywaną w rozwiązywaniu najtrudniejszych problemów  

mieszkańców . 

 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania do 

organu regulacyjnego projektu regulaminu dostarczania wody                          

i odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ustka 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 

 

Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 
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Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr ViI.94.2019 stanowiącą zał. Nr 12 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI.89.2019 

Rady Gminy Ustka z dnia 22 maja 2019 roku w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych na terenie Gminy Ustka 

dotyczących utworzenia uzdrowiska lub obszaru ochrony 

uzdrowiskowej Rowy,     w skład którego wejdą sołectwa Rowy, 

Dębina, Objazda, Machowinko, 

 
 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- do projektu uchwały została wprowadzona  autopoprawka polegająca na 

skreśleniu zapisu : „31 sierpnia”, a wprowadzeniu: „30 września” 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.   

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII.95.2019 stanowiącą zał. Nr 13 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V.70.2019 

Rady Gminy Ustka z dnia 17 kwietnia 2019 roku  w sprawie emisji 

obligacji. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  
przy 15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII.96.2019 stanowiącą zał. 
Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 
 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  Nr XLI.510.2018 

Rady Gminy Ustka z dnia 24 maja 2018 roku w sprawie ustalenia 

zasad usytuowania na terenie Gminy Ustka miejsc sprzedaży                                 

i podawania napojów alkoholowych oraz wprowadzenia stałego 

zakazu ich sprzedaży, podawania i spożywania. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów radnych jest „za” przyjęciem uchwały proszę                                          

o oddanie głosu: 
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Głosowało   - 15 

  

Za    - 15 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
15 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII.97.2019 stanowiącą zał. Nr 15 
do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 

Ad. 4.  Wolne wnioski i informacje. 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 23 maja 2019 roku do 14 czerwca 2019 roku tj: 

 

Korespondencję skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 
 

 

 

1. W dniu 24 maja Pani Wójt  przedłożyła sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy Gminy Ustka na rok 2018 z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

2. W dniu 24 maja wpłynęło pismo mieszkańców Przewłoki  w sprawie 

wykonywania obowiązków osoby publicznej jako radnej osiedla Przewłoka przez 

Panią Danutę Kaleta. 

 

3. W dniu 24 maja  wpłynęło pismo z prośbą o rozważenie zmiany uchwały 

Rady Gminy w zakresie dopuszczenia do sprzedaży i podawania piwa w lokalu              

o charakterze zabudowy niestałej w miejscowości Orzechowo. 
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4. W dniu 29 maja wpłynęło pismo sołtysa i radnej sołectwa Przewłoka  

dotyczące zmiany MPZP dla działki Nr 919 w obrębie geodezyjnym Przewłoka – 

Osiedle. 

 

 

 

 

Radny Rafał Białek  

-  proszę o informację w sprawie drogi Wytowno. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- odbyło się spotkanie dotyczące wejścia wykonawcy na teren budowy. Na chwilę 

obecną nie potrafię określić czy nastąpi to przed, czy po sezonie, ponieważ 

inwestor jest na etapie wyboru podwykonawców poszczególnych robót.  

Natomiast niepokojącą informacją Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 

jest odmowa wycinki pozostałych drzew. Myślę, że prace rozpoczną się po 

wyborze podwykonawców. 

 

 

 

Józef Jarmuż sołtys sołectwa Lędowo 

- obwieszczenie z dnia 10 czerwca 2019 roku, mówi o przesunięciu terminu 

planowanej inwestycji celu publicznego polegającego na budowie nawigacyjnego 

obiektu radiokomunikacyjnego na działce Nr 237/1 w obrębie geodezyjnym 

Lędowo. Co było powodem przesunięcia terminu? 

Czy jako mieszkańcy możemy obawiać się oddziaływania tego urządzenia  na 

zdrowie i środowisko, w którym zamieszkujemy? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- proszę zdawać sobie sprawę z tego, że każdy podmiot w kraju ma prawo do 

wniesienia podania, które nie może być dowolnie procedowane przez Wójta,  

postępowania muszą być podjęte.  Jest to pytanie  szczegółowe, na które  

odpowiedzi udzieli Pani Kierownik Dagmara Aleksandrowicz. 
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Dagmara Aleksandrowicz Kierownik referatu Geodezji, Gospodarki 

Przestrzennej, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 

- zgodnie z procedurą mamy określony termin załatwienia sprawy, który  

musieliśmy przesunąć z uwagi na trwające uzgodnienia projektu decyzji. Obecnie 

do procedury mającej na celu uzgodnienie projektu decyzji wpłynęły dwie 

negatywne opinie: Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych oraz 

Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego.  Procedura jest w toku i na wniosek 

inwestora zostanie zawieszona. 

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- nic nie stoi na przeszkodzie, aby mieszkańcy opowiedzieli się w tym temacie. 

Oczekujemy pozytywnych i negatywnych opinii mieszkańców. 

 

 

 

 

Tadeusz Wierzbicki sołtys sołectwa Wodnica 

- odniosę się do pisma, które otrzymałem od . Kiedy zwracałam się na ostatniej 

Sesji o interwencję, to nastąpiła pomyłka, ponieważ chodziło mi o interwencję                              

w sprawie sprzątania terenu sportowego – boiska.  Nie żądałem odpowiedzi od 

Straży Gminnej, ponieważ bardzo dobrze mi się współpracuje ze Strażą Gminną.  

Proszę nie przekręcać moich słów. 

 

- nie otrzymałem odpowiedzi na pisma kierowane do Pani Wójt  z dnia:                             

22 marca 2019 roku i  2, 12 , 16 kwietnia 2019 roku. Bardzo proszę                                         

o wyjaśnianie. 

Bardzo proszę o pomoc, a nie utrudnienia  w sprzątaniu boiska. Wiem, że ciężko 

jest o pracownika w sołectwie, ale proszę traktować poważnie sołectwo Wodnica, 

ponieważ ja poważnie podszedłem do sprawy i myślę, że bardzo dużo zrobiłem                          

w ciągu kilku miesięcy. Oczekuję pomocy nie tylko od Pani Wójt,  ale również 

od Pani radnej, którą chciałem przywitać, żeby nam też coś pomogła.   
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- proszę Państwa o wyrozumiałość w sprawie odpowiedzi na pisma, ponieważ  są 

braki pracowników.  Przyjmijmy pewną zasadę odpowiedzi na pisma Państwa 

sołtysów, którzy bardzo często składają po 3, 5, 8 pism. Niektóre pisma 

przekazywane są bezpośrednio do realizacji np. dotyczące jakiegoś zakupu i jeżeli 

dokonano  tego zakupu, to nie będzie odpowiedzi. Czasami jest odpowiedź 

telefoniczna i również nie będzie odpowiedzi pisemnej.   

 

- w sprawie braku odpowiedzi na pisma sprawdzę korespondencję i zobaczymy, 

co w danej sprawie było zrobione i Pan sołtys otrzyma informację.    

 

- ja staram się nie dzielić nikogo i bez względu na to, czy kogoś znam, czy nie 

staram się podchodzić życzliwie, by dążyć do zrównoważonego rozwoju każdej 

miejscowości. Doskonale zdaję sobie sprawę z tego, że  nie można zaniedbywać 

żadnej  miejscowości, ponieważ gmina musi się rozwijać. Staram się do Państwa 

podchodzić z wyrozumiałością, ale Wy też musicie  przyjąć zasadę cierpliwości, 

ponieważ budżety nie realizuje się łatwo i z reguły zawsze chodzi o pieniądze.  

Jestem odporna na falę krytyki, ale jej nie lekceważę, a staram się przeanalizować 

i jeżeli ma uzasadnienie, to z niej korzystam. Jeżeli Pan sołtys widzi kogoś, kto 

mógłby podjąć się pracy na boisku, to prosiłabym o wskazanie takiej osoby.     

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- gratuluję Pani Wójt osiągnięć i dziękuję za drogę do morza. 

 

- proszę o bardziej precyzyjne ogłoszenia w sprawie planów wywieszanych na 

tablicach ogłoszeń, ponieważ nie ma numeru działki i nie  wiadomo jakiego 

terenu dotyczy. Jest tylko podane  obręb geodezyjny Przewłoka. Ludzie nic nie 

wiedzą i pytają. 

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- sprawdzimy kwestię ogłoszenia dotyczącego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Mamy obowiązek działania zgodnie z przepisami prawa i umieść 

w ogłoszeniu to, czego wymaga od nas przepis prawny. Proszę pamiętać, że nie 

wszystko co trafia do Urzędu stanowi informację publiczną. Są dwie strony 

postępowania i jaką decyzję bym nie podjęła, to zawsze któraś ze stron będzie 
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niezadowolona.  Jeżeli decyzja ma charakter publiczny i jedna ze stron jest 

niezadowolona, to ma możliwość odwołania się od  decyzji.   Zauważam, że jest 

chęć rozstrzygania swoich spraw za pomocą urzędu. Oświadczam wszystkim, że 

od tego są sądy, by rozstrzygać spory pomiędzy stronami, a nie urząd. Wójt  nie 

ma takich uprawnień i kompetencji.  Jeżeli do urzędu wpływa podanie, to my je 

rozpatrujemy i mamy obowiązek chronienia danych osobowych. Nie możemy 

łamać procedur administracyjnych.  

 

 

 

 

Leszek Roskowiński sołtys sołectwa Możdżanowo 

- dziękuję Pani Wójt za przybycie na Festyn organizowany w naszej miejscowości 

i za paczki, które przekazano uczestnikom. Dziękuję Pani Dyrektor CKGU i Panu 

radnemu  za pomoc w organizacji Festynu. Dziękuję Pani kierownik Ewelinie 

Kochanowskiej za plac zabaw. 

 

- proszę o wykoszenie drogi Starkowo – Możdżanowo oraz zamontowania                          

2 mijanek.  

 

 

 

 

Andrzej Lewicz sołtys sołectwa Zaleskie 

1) – kiedy jest planowany remont piwnicy w budynku socjalnym (zastoiny 

wodne), 
 

2) – wykosić trawy przy drodze do Zabłocia oraz na drogach wewnętrznych 

w miejscowości Zaleskie. 
 

 

 

 

   

Wacław Iwańcz sołtys sołectwa Zimowiska 

- w dniu 15 czerwca organizowany jest Turniej Sołectw, w imieniu własnym                               

i sołectwa Zimowiska zapraszam wszystkie sołectwa do udziału.   
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi na zapytania: 

- sołtys sołectwa Zaleskie  – problem obiektu znamy. Obecnie jesteśmy na etapie 

przygotowania dokumentacji.   

 

-  wykaszanie traw  - mamy problem z wykaszaniem, ponieważ jest 1 wykonawca, 

który w pierwszej kolejności zabezpiecza miejscowości turystyczne.  Jeżeli 

mielibyście Państwo osobę dyspozycyjną posiadającą sprzęt do wykaszania, to 

bardzo proszę, by się ze mną skontaktowała. Dobrze by było byśmy mieli                             

3 wykonawców.     
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- zwracam się do radnego powiatowego, by wykoszono pobocza przy drogach 

powiatowych.  

 

 

 

Konrad Tymecki Radny powiatowy  

- jest wykonywane koszenie poboczy wzdłuż dróg powiatowych. 

 

 

 

Ewa Kublik sołtys sołectwa Niestkowo 

- zapraszam wszystkich na rajd kajakowy. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 4 porządku obrad.   

 

 

 

 

Ad. 5.      Zakończenie obrad. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy                                      

o godz. 13 30  zamknął obrady VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                   

 

 


